
 

Potravinárska komora Slovenska je záujmovým združením právnických osôb, založeným potravinárskymi 
firmami pôsobiacimi na Slovensku s cieľom spolupracovať pri obhajovaní spoločných záujmov 
potravinárskeho priemyslu na úrovni štátnych a mimovládnych inštitúcií. 
Hlavným poslaním Potravinárskej komory Slovenska je podpora rozvoja legislatívy, konkurencieschopnosti 
priemyslu, ochrana spotrebiteľa a životného prostredia, kvalita a bezpečnosť výrobkov, trvale udržateľný 
rozvoj a v neposlednom rade tiež zdravý životný štýl. Zdravý životný štýl v našom ponímaní predstavuje 
vyvážená výživa, vyvážený príjem a výdaj energie, fyzická aktivita a zdravie. 
Potravinárska komora Slovenska pôsobí v Slovenskej republike od septembra 2002. Táto dobrovoľná organizácia 
združuje 50 členov, z ktorých 7 sú kolektívni členovia. Najdôležitejšou prioritou, ku ktorej smerujú všetky naše aktivity, 
je ochrana spoločných záujmov potravinárskeho priemyslu, a to nielen v Slovenskej republike, ale v rámci celej 
Európskej únie. 
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Tlačová správa 
 
PKS: Novou riaditeľkou Potravinárskej komory Slovenska sa stala Jana Venhartová 
 

Bratislava, 8. januára 2018 – Novou riaditeľkou Potravinárskej komory Slovenska (PKS) sa od 1.1.2018 stala 
Jana Venhartová. Na pozícií vystriedala Jarmilu Halgašovú, ktorá pôsobila na pozícii riaditeľky PKS 12 rokov. 
 
Jana Venhartová vyštudovala Právnickú fakultu Univerzity Komenského v Bratislave a medzinárodné obchodné 
právo na Londýnskej Univerzite. Vyše 20 rokov pôsobila v spoločnosti Unilever Slovensko. V rámci svojej pozície 
bola zodpovedná za právne záležitosti, komunikáciu a externé vzťahy. Jana Venhartová pôsobila v orgánoch 
Potravinárskej komory Slovenska 10 rokov, pričom posledné dva roky ako predsedníčka Legislatívneho výboru. 
“Pevne verím, že jej dlhoročné skúsenosti v potravinárskom priemysle na národnej a európskej úrovni budú prínosom 
nielen pre Potravinársku komoru Slovenska a jej členov, ale aj v rámci komunikácie so všetkými jej partnermi,” 
uviedol Daniel Poturnay, prezident PKS. 
 


